
 

 

Grote zorgen om locatie fusieschool in 

Haaksbergen: plek Ariëns in geding 

HAAKSBERGEN – Ouders en leerkrachten zien met lede ogen aan hoe de gemeente de weg 

vrij wil maken voor nieuwbouw van een nieuwe fusieschool op de locatie dr. Ariëns. Ze wil 

woningbouw op de Holthuizen. „Er is alleen naar geld gekeken.” 

In het financieel herstelplan en in de Begroting 2021 was al rekening gehouden met de nieuwe 

basisschool op de locatie dr. Ariëns. Maar dat kregen weinig betrokkenen mee. „Wie ervan op 

de hoogte was, heeft ons niets gezegd of bleef vaag”, meldt een geïrriteerde woordvoerster 

van de ouderraad van basisschool De Holthuizen. „Het locatieonderzoek is met twee punten 

in het voordeel van de dr. Ariëns uitgevallen. Maar dat verschil wordt gemaakt door de 

verhuizing van de Ariënsleerlingen naar de Holthuizen tijdens de nieuwbouw aan de Adriaan 

Brouwerstraat”, zegt vakdocent gymnastiek Thijs Aalbers. 

De gemeente legt onderzoeken in haar voordeel uit, terwijl de feiten anders liggen 

Thijs Aalbers, Gymnastiekdocent  

Een volgens hem ‘creatief’ argument om een keuze te billijken. „Daarmee bespaart de 

gemeente kosten voor tijdelijke huisvesting. De Holthuizen is groot genoeg om leerlingen van 

de Ariëns tijdelijk op te vangen. Dat mag nooit de doorslag geven in de keuze van een locatie 

voor de komende 40 jaar.” 



In voordeel uitleggen 

Aalbers is 20 jaar aan beide scholen verbonden en heeft zich vastgebeten in de voortgang van 

het fusieproces. Hij ziet meer reden tot zorg: „De gemeente legt onderzoeken in haar voordeel 

uit, terwijl de feiten anders liggen. Het is bijvoorbeeld hoogst onzeker of er een gymzaal 

komt. De gemeente acht een sportvoorziening op deze plek niet noodzakelijk naar aanleiding 

van een capaciteitsonderzoek zaaluren. De gymzaal in St. Isidorushoeve maal twee gerekend, 

omdat de scheidingswand dicht kan. Dat is geen gymzaal meer. In De Els zijn nog een paar 

uurtjes vrij op dinsdag. Daar kun je weinig mee als je met 10 groepen twee keer in de week 

les hebt. Ook zijn speellokalen in de scholen meegerekend als gymzaalvoorziening. In de 

meeste gevallen blijken deze lokalen in gebruik genomen als leslokaal.” 

Mij werd ingefluisterd dat het wel eens de Ariëns kon worden: Dat zou echt doodzonde zijn 

René Hoogma, voormalig directeur De Holthuizen  

Als er geen sportzaal komt, is er binnen een straal van een kilometer geen sportvoorziening en 

moet er vervoer voor leerlingen worden geregeld, benadrukt Aalbers. „Dat is men wettelijk 

verplicht en vanaf 2023 ook voor het tweede uur in de week. Je moet het nu goed regelen in 

plaats van inleveren op van alles, met een nieuwe fusieschool op een locatie die niet geschikt 

is.” 

Integraal Kindcentrum 

Voormalig directeur René Hoogma van basisschool De Holthuizen ontwikkelde in de periode 

voor zijn pensioen een integraal kindcentrum in zijn school. De kinderopvang van 0 tot 

tweeënhalf ontbrak er nog aan. „Dat zou de laatste stap zijn geweest voor een volwaardig IKC 

op een bijzonder kindvriendelijke locatie met een schoolgebouw als bruisend buurtcentrum. 

Ik hem me daar sterk voor gemaakt omdat het de enige verstandige keuze is voor een nieuwe 

school aan deze kant van Haaksbergen.” Dat traject is in overleg met de leiding van de Ariëns 

gevolgd. „We waren geen concurrenten.” Toen Hoogma het locatieonderzoek onder ogen 

kreeg, is hem ingefluisterd dat het zomaar eens de Ariëns kon worden: „Het zou echt 

doodzonde zijn.” De medezeggenschapsraad van De Holthuizen stelt een rapport op dat 

opvallende tegenstrijdigheden aan de kaak stelt. 
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